



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

Notice

12 August 2017

Dear Members,

This 'Notice' serves to inform Members that at the 28 July 2017 Meeting, the General Committee resolved to implement the following changes to the Club Restaurant operations with immediate effect:-

1. Members' Special Set Meal
 - a. There will be no "Members' Special Set Dinner" on Fridays; Saturdays; Sundays; and Public Holidays.
 - b. The price of a "Members' Special Set Dinner" will be HK\$98 from 1 August 2017 (Tuesday).
2. Chinese Tea

From the 14th August 2017 (Monday), the cost of a pot of Chinese Tea will be \$10.
3. Mahjong Menu

Apart from the four "Mahjong Players", each guest invited to join a Mahjong Dinner will be additionally charged a minimum of HK\$125.00.

Thank you for Members' attention.



P.P. Nigel P. STEARNS
Club Manager

通告

親愛的會員：

謹此通告各位會員，於 2017 年 7 月 28 日的執委會會議中，執委會決議會所餐廳即時實施以下變更：

1. 會員特別套餐
 - a. 星期五、六、日及公眾假期不會提供會員特別套餐服務。
 - b. 由 2017 年 8 月 1 日星期二起，會員特別套餐之售價為港幣 98 元。
2. 中國茶

由 2017 年 8 月 14 日星期一起，每壺壺茶之收費為港幣 10 元。
3. 麻雀餐

除了參與雀局耍樂的四人外，獲邀共晉麻雀餐的每位賓客需額外最低消費港幣 125 元。

多謝會員垂注。



P.P. Nigel P. STEARNS
Club Manager

123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Tel: 2368-7733

Fax: 2367-5123

E-mail: info@kbgc.com.hk

NOTICE/KBGC/2017/0033